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ZÁPIS 

z 1. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 14. 11. 2022 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

Přítomno: 19 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni: 2 – Bc. Radovan Doubek, Mgr. Lucie Karasová, DiS.  
Přišli později: 0 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: Ing. Lenka Dobešová, Mgr. Tomáš Striegler 

Návrhová komise: Michal Horák, DiS., Mgr. Zdeněk Juránek, Mgr. Michaela Oliwinská, Ing. 
Martin Procházka 

 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 1. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov 

v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., o obcích, 
ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno v zasedací 
místnosti 19 členů Zastupitelstva města. Z dnešního zasedání se omluvila Bc. Radovan Doubek a 

Mgr. Lucie Karasová, DiS.  Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů.  

Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni obdrželi e-mailem. Navrhuji diskuzi ke 

každému bodu zvláště. 

 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 

3. Zřízení výborů Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
6. Rozpočtová opatření č. 15/2022  
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7. Zadávací dokumentace na zpracování projektové dokumentace složení komise „Zámek 
Moravský Krumlov – západní křídlo“  

8. Zadávací dokumentace na zpracování projektové dokumentace složení komise „Revitalizace 
nám. T. G. Masaryka Moravský Krumlov“  

9. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro 
příspěvkovou organizaci SmMK  

10. Příspěvek Nadace ČEZ – Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace MěKS Moravský 
Krumlov, p.o.  

11. Žádost o zánik předkupního práva Novosady  
12. Kupní smlouva na výstavbu RD ul. Luční, Polánka  

13. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o nájmu a provozování vodovodů a kanalizací, Dodatek č. 2 
k Dohodě o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků provozně souvisejících vodovodů  

14. Korespondence  

15. Různé 

16. Diskuze 

17. Závěr 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v předloženém znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Byli navrženi tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. Lenka Dobešová, Mgr. Tomáš Striegler 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová a 

ověřovatele zápisu: Ing. Lenka Dobešová, Mgr. Tomáš Striegler. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Michal Horák, DiS., Mgr. Zdeněk Juránek, Mgr. 
Michaela Oliwinská, Ing. Martin Procházka 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Michal Horák, DiS., Mgr. 
Zdeněk Juránek, Mgr. Michaela Oliwinská, Ing. Martin Procházka. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

STAROSTA – zápis z ustavujícího jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu. 
 

 

2. Interpelace 

 

 

STAROSTA – všichni jste si vyzvedli počítačovou techniku nebo jste informatikům oznámili, že 
ji nechcete. Tady poděkuji Ing. Františovi a panu Vespalcovi za přípravu. Pokud byste měli 
nějaký problém s technikou, tak se na ně můžete obrátit.  
Město Moravský Krumlov by nyní mělo pověřit zástupce do spolků, ve kterých je nutno se 

účastnit. Jedná se o spolky: Moravskokrumlovsko“, z.s., „Znojemské Podhorácko“ z.s. a 
„ENERGOREGION 2020“ a dobrovolného svazku obcí DSO: Vodovody a kanalizace Třebíč.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje Ing. Vojtěcha Kocába zastupováním města Moravský 
Krumlov v rámci spolku „Moravskokrumlovsko“, z.s., „Znojemské Podhorácko“ z.s. a 
„ENERGOREGION 2020“. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje PhDr. Jana Košíčka zastupováním města Moravský 
Krumlov v rámci dobrovolného svazku obcí DSO: Vodovody a kanalizace Třebíč. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

STAROSTA – písemná interpelace Mgr. Zieglera, který se táže, zda bude zveřejněna koaliční 
smlouva na období 2022-2026. Jde o informaci k plánovaným investičním akcím. Programové 
prohlášení stávající koaliční části zastupitelstva bude zveřejněno do konce listopadu a tam jsou 
uvedeny obě tyto akce, na které se ptáte, tzn. na zámek a náměstí. Blíže se k nim vyjádřím 
v materiálech. Pokud bude mít hnutí ANO, KDU-ČSL s ODS a KSČM programovou prioritu 
v rámci investičních akcí, tak bude projednána na zasedání zastupitelstva a budeme se o tom 

bavit. Pokud získá nadpoloviční většinu, tak ji budeme velice rádi realizovat. Oceňuji zaslání 
písemné interpelace, a že jsem se na ni mohl připravit. Pokud by to takto fungovalo, bylo by to 
příjemné a zjednodušilo by to činnost. 
Mgr. BOŘIVOJ ZIEGLER – děkuji. 
MICHAL HORÁK, DiS. – chtěl jsem se zeptat, jestli od našeho posledního sezení, bývalé 

složení rady, je nějaký posun ulice Nádražní. Vím, že poslední informace byla, že se zkoušely 
objízdné trasy pro autobusy. Je tam nějaký zásadnější posun? 
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Ing. VOJTĚCH KOCÁB, místostarosta – žádné jednání od té doby neproběhlo. Nyní byl 
odevzdán projekt pro územní řízení. Tento týden to budu obvolávat a zjišťovat informace, jak se 
to bude vyvíjet dál. Je hotový projekt pro územní řízení.  
STAROSTA – výrazné připomínky k tomu měla policie, s kterou o tom budu mluvit 30. 11. 

2022 ve Znojmě. Je tam problém se zastávkou a přechodem u prodejny Jednoty.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města. 

 

 

3. Zřízení výborů ZM Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – na ustavujícím zasedání Zastupitelstva města byl předsedou Finančního výboru 
zvolen Ing. Robert Friess a předsedou Kontrolního výboru byl zvolen Mgr. Bořivoj Ziegler. 
Navrhuji, abychom pokračovali ve zřízené praxi a zřídili výbor: Výbor pro výchovu a vzdělávání, 
Osadní výbor Polánka, Osadní výbor Rokytná a Redakční rada MK novin. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města zřizuje v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, ve znění pozdějších předpisů tyto výbory ZM: Kontrolní výbor, Finanční výbor, 
Výbor pro výchovu a vzdělávání, Osadní výbor Polánka, Osadní výbor Rokytná a Redakční 
rada MK novin. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí do Kontrolního výboru ZM tyto členy Josef Bukač, Mgr. Lucie 
Karasová, DiS., Drahomíra Nečasová, Pavel Procházka, Ing. František Šlapanský, Marie 
Štolpová. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
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Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí do Finančního výboru ZM tyto členy Zdeněk Gerstner, Mgr. 
Zdeněk Juránek, Ing. Martin Jurkovič, Ing. Vlastimil Kocanda, Ing. Pavel Machotka, Mgr. 
Tomáš Striegler, Ing. Miroslav Světlík. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí do Výboru pro výchovu a vzdělávání ZM tyto členy Mgr. Martin 

Kabelka, Mgr. Michaela Oliwinská, Vítězslav Stix, Mgr. Hana Štěpánová, Ing. Martin Žák. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

STAROSTA – vzhledem k tomu, že předsedou výboru by měl být člen zastupitelstva, a v této 
chvíli to je Mgr. Oliwinská a pan Stix. Svoláním výboru pověříme Mgr. Oliwinskou a výbor se 
domluví, koho nominuje na předsedu. Zastupitelstvo následně odsouhlasí nominaci.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí do Osadního výboru Polánka tyto členy Petr Doubek, Radim 

Hurt, Ing. Martin Procházka, Jan Štěpanovský. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 

 

STAROSTA – další nominace si promyslíte a Ing. Procházka je pověřen svoláním výbor.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí do Osadního výboru Rokytná tyto členy Ing. Lenka Dobešová, 
Zdeněk Hlaváč, František Hlaváč, František Chvátal, Karel Kraus, Mgr. Iveta Kovaříková, 
Zbyněk Petrovský, Ing. František Šlapanský. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 

 

STAROSTA – pověřujeme Ing. Dobešovou svoláním výboru a na nominaci předsedy.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí do Redakční rady MK novin tyto členy Květoslava Poláčková, 
Mgr. Lucie Krausová, Ivetu Kučerová. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
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STAROSTA – RM zřídila jako své poradní orgány tyto komise RM: komisi pro rozdělování 
dotací z programu VFP, komise regenerace památkové zóny, komise pro digitalizaci, komise pro 
projektové řízení investic, komise bytová, zdravotní a sociální a komise protidrogové prevence, 
prevence rizikového chování a prevence kriminality. Pokud byste měli nominace do těchto 
komisí, prosím, abyste je písemně doručili paní Nahodilové, aby při nejbližším jednání RM 
mohly být tyto komise jmenovány. 
 

4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 

 

 

5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 72 ze 72. schůze RM konané dne 29. 8. 2022, 
 Usnesení č. 73 ze 73. schůze RM konané dne 26. 9. 2022. 

 

 

6. Rozpočtová opatření č. 15/2022 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtové opatření č. 15/2022 provedené Radou 
města Moravský Krumlov. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazných ukazatelů pro příspěvkovou organizaci 
Základní škola, Moravský Krumlov, nám. Klášterní 134 – snížení příspěvku na provoz o 
částku 42 tis. Kč a současně navýšení příspěvku na investice o částku 42 tis. Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
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Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

7. Zadávací dokumentace na zpracování projektové dokumentace a složení komise „Zámek 
Moravský Krumlov – západní křídlo“ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – Rada města na 54. schůzi konané dne 29. 9. 2021 byla seznámena s přípravnými 
pracemi spojenými se zpracováním projektové dokumentace na akci „Zámek Moravský Krumlov 
– západní křídlo“. Bylo nutné zpracovat architektonickou studii. Předmětem projektové 
dokumentace bude celé západní křídlo, SV přístavek, severní křídlo (obsahuje sklepení, bývalou 
kapli přes tři podlaží), západní a severní parter v bezprostředním okolí objektu. Velkou změnou 
bude vybudování vnitřního schodiště v západní části zámku. STAVEBNÍ PORADNA, spol. s r.o. 

zpracovala zadávací dokumentaci na výběr zpracovatele projektové dokumentace.  Vzhledem ke 
skutečnosti, že nelze odhadnout jaká bude konečná nabídková cena, je zadávací dokumentace 
vypracována v nadlimitním režimu na služby v souladu s částí čtvrtou zákona č. 134/2016 Sb., o 
zadávaní veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů, kde je v současné době limit pro 

podlimitní veřejné zakázky na služby do 5 610 tis. Kč bez DPH a zakázku v tomto případě nelze 
dělit na části. Cena je stanovena na základě odborných odhadů. Úplně stejjně je projektová 
dokumetnace na revitalizaci náměstí. Zpracování dokumentace je vylováno možností získat 
dotační financování.  
Základní podmínkou je, aby byl zámek prohlášen národní kulturní památkou. Vláda ČR toto již 
na návrh ministra kultury projednává. Od 1. 1. 2023 poběží půlroční lhůta, a od 1. 7. 2023 bude 
zámek národní kulturní památkou. Tím pádem se můžeme přihlásit do dotačních titulů, které jsou 
na příští rok vyhlášeny. 
MICHAL HORÁK, DiS. – k projektové dokumentaci k zámku, jestli to tedy dobře chápu. My 

zatím nevíme, v jaké částce by se tom mělo pohybovat, ale maximální možná částka je tady ta? 

STAROSTA – odhad na dokumentaci vycházel z odborného posouzení. K tomu by se mohl 

vyjádřit i Mgr. Juránek. Cena na projektovou dokumentaci by neměla být vyšší. Smlouvy budou 
projednávány na zastupitelstvu.  
Mgr. TOMÁŠ STRIEGLER – my bychom chtěli ocenit, jak proběhly opravy první části 
zámku. Pohledová i kritická část zámku se povedla opravit za výrazné dotace a části přispění 
města. Myslíme si, že zbytek toho zámku a je to podložené i návštěvami toho zámku, stavebních 
dnů a rádi bychom, aby se město na další 2–3 roky vrhlo trochu jiným směrem. Víme, že ten 
zámek nám takto nějakou dobu vydrží. Sbírali jsme podněty od občanů, pro ně není teď zámek 
nejdůležitější. Je to oprava sídliště, komunikace, dokončení na ulici Zámecké, Břízová, Zahradní, 
„Mexiko“ atd. Když jsme si dali čísla na papír, abychom věděli, o jakých částkách se bavíme, tak 

minulá oprava zámku nás vyšla kolem 165 až 170 miliónů korun. S tím, že se povedla krásná 
dotace 100 miliónů korun. Město to za ty čtyři roky stálo 70 miliónů korun. Kdybychom šli tou 
cestou zámku dál, za nás teda, to je názor části nás, co tady sedíme, tak by se ty další projekty, 
které to město potřebuje, neudělali. Proto bychom byli rádi, kdybyste důkladně probrali rozpočet 
– Finanční výbor, pracovní schůzka zastupitelstva – a neodsouhlasovali 1 až 2 velké projekty, 
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když nevím, jak nám to do těch dalších čtyř let vyjde. Těšíme se na programové prohlášení, a i 

my k němu máme nějaké věci, které bychom chtěli doplnit.  
Mgr. ZDENĚK JURÁNEK – já na to navážu. Bavíme o dvou velkých investičních akcích, 
protože zámek a jestli si ten investiční odhad pamatuji, tak to bylo nějakých 200 miliónů korun. 
Z toho vychází i cena projektové dokumentace. Obdobně je to i náměstí, kde je to nějakých 70 až 
100 miliónů. My se na prvním zastupitelstvu, které se nově svolalo, bavíme o investicích 
v řádech několika 100 miliónů korun. Jak tady říkal Tomáš Striegler, nemáme v této chvíli žádné 
programové prohlášení nebo nějaký směr, kterým se chce nová rada ubírat. Pokud bychom 
realizovali tyto dva obrovské projekty, tak je otázka, kolik zbyde na ostatní projekty, které by se 
daly v tom čtyřletém horizontu udělat. Za mě se to náměstí potřebuje, tam se k tomu přikloním. U 
toho zámku, ano máme nějakou architektonickou studii na základně, které se má řešit nějaké 
další pokračování v rámci projektových prací. Když to odsuneme až na jaro, kdy budeme 

chytřejší, jak se rozvíjejí finance města. Pokud se zámek stane národní kulturní památkou až od 
července, tak na to prostor je. To je názor náš a jak se rozhodnete Vy, je na Vás.  
STAROSTA – děkuji za názory, které zde zazněly. Jen si dovolím upřesnit nepřesná čísla, která 
zde zazněla. V návrhu rozpočtu je 100 miliónů korun, přes 104 miliónů korun je tam na investice.  
 

Dále starosta předčítá čísla z návrhu rozpočtu města na rok 2023. 
 

Rozpočtem města se budeme zabývat příští zasedání zastupitelstva. Můžeme opravu zámku 
odložit, tím ji zdražíme a nemusíme dostat žádný dotační titul na jeho opravu. Oprava zámku nás 
čeká, to že zámek převezme, jsme se rozhodli v roce 2016. Ano, my máme tu zodpovědnost, zda 
bude v opravách pokračovat nebo ne. V této chvíli odsouhlasujeme projektovou dokumentaci, 
kterou budeme moci podat v případě dotací. Celé Rakšice a „Mexiko“ je nutné vyřešit, co se týče 
dopravní situace. V této věci probíhají jednání a s návrhy budete seznámení na některém ze 
zasedání zastupitelstva. V návrhu rozpočtu města na příští rok jsou 2 milióny korun, které jsou 
deponovány na projektovou dokumentaci na teplovody na Sídlišti. Tím se musí začít celá oprava 
„Mexika“.  
Ing. VOJTĚCH KOCÁB – já jsem měl připomínky k zadávací dokumentaci, kdy bych si 
představoval na náměstí, že by tam měl být projekt nejen pro stavební povolení, ale 
specifikováno pro společné povolení, nebo jako uzemní řízení a stavební povolení. Bez toho 
„územka“ náměstí nepůjde udělat. Bylo by dobré v zadávací dokumentaci mít i do budoucna 

kontrolní dny projektu.  
STAROSTA – ohledně kontrolních dnů mám tuto připomínku i od Ing. arch. Pasterného. 
Budeme ji řešit, a pokud vysoutěžíme, tak v rámci uzavírání smlouvy. 
Ing. arch. RADEK PASTERNÝ –  nyní řešíme dokumentaci pro stavební povolení a prováděcí 
dokumentaci. Bohužel, pokud na tyto věci nebudou vydány stavební povolení, tak nemůžeme 
nikdy žádat o dotace. Pokud to budeme odkládat, tak je tady nějaká časová lhůta. S projektovou 

přípravou bych moc neotálel a neznamená to, že se ty věci musí hned dělat. 
Mgr. ZDENĚK JURÁNEK – v té technické kvalifikaci – zadávačce na zámek, tady je 150 
miliónů korun na reference. Takto vysoce to máme nastaveno schválně? Pokud pořád platí částka 
200 miliónů korun, tak neměla by to být polovina? Není to zbytečně moc? 

Mgr. TOMÁŠ STRIEGLER – já jsem chtěl reagovat ještě na ten zámek. Kdybychom žili 
v ideálním světě, tak máme peníze úplně na všechno. To my nemáme a zámek jsme z nějaké části 
opravili. Pokud to budeme chtít dokončit úplně a máme to posbírané i od občanů, jak se chodilo i 
na těch kampaních, tak ten zámek pro ně teď není priorita. Udělalo se to, co se udělalo a udělalo 
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se to krásně. Oni by chtěli ty peníze teď dávat někam jinam. Říkáte to správně, že to možná 
nebudeme realizovat, ale už dáme poměrně hodně peněz za projektovou dokumentaci. I další 
projekty budou dražší. Je to vaše politické rozhodnutí, my bychom rádi dělali spíš jiné projekty.  

Ing. arch. RADEK PASTERNÝ –  myslím si, že to není o tom, pouze co my chceme. Je to o 

tom, jaké dotace vyběhnou, jaké dotace budeme moct pořídit apod., těch projektů bude 
připraveno víc a budeme si moci vybírat, a také i z dotačních titulů.  
Mgr. TOMÁŠ STRIEGLER – já to plně respektuji, ale naše cesta je jiná.  
Ing. PETR KRŠKA – chtěl bych k tomu doplnit, jak je nyní nastaveno nové programové 
období, kdy bude dokonce rozhodovat i čas podání žádosti. Tady bych kladl důraz na 
připravenost žádostí. Což jsme mohli vidět u výzvy pro infrastrukturu škol. Tam byl takový 
zájem, že to první den spadlo a výzva se bude vyhlašovat znovu. Pokud se chceme bavit, tak aby 
byla dokumentace připravena.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zadávací dokumentaci na veřejnou zakázku v nadlimitním 
režimu na služby v souladu s částí čtvrtou zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, ve znění pozdějších předpisů s názvem „Projektová dokumentace, Zámek 
Moravský Krumlov – západní křídlo“. 
 

Hlasování: neodsouhlaseno 

Pro: 10 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, 
Ing., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 1 – STIX Vítězslav 

      Zdrželi se: 8 – BUKAČ Josef, GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing. 

 

 

8. Zadávací dokumentace na zpracování projektové dokumentace a složení komise 
„Revitalizace nám. T. G. Masaryka, Moravský Krumlov“ – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – zde je vše podrobně popsáno s tím, že navrhujeme komise pro posouzení a 
hodnocení nabídek.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zadávací dokumentaci na veřejnou zakázku v nadlimitním 
režimu na služby v souladu s částí čtvrtou zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, ve znění pozdějších předpisů s názvem „Projektová dokumentace, Revitalizace 
nám. T. G. Masaryka, Moravský Krumlov“. 

 

 



1. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 14. 11. 2022 

 12 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., 
MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., arch., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 – GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., STRIEGLER Tomáš, Mgr. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje složení komise pro posouzení a hodnocení nabídek s názvem 
„Projektová dokumentace, Revitalizace nám. T. G. Masaryka, Moravský Krumlov“ a 
pověřuje starostu města podpisem jejich jmenování. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., 
MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., arch., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 – GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., STRIEGLER Tomáš, Mgr. 
 

 

 

9. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro 
příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému 
využití pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov – majetek v celkové 
pořizovací ceně 1 379 532,01 Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

10. Příspěvek Nadace ČEZ – Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace Městskému 
kulturnímu středisku Moravský Krumlov, p.o. – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace se subjektem: 
Městské kulturní středisko Moravský Krumlov, p.o., nám. T. G. Masaryka 40, 672 01 
Moravský Krumlov, IČO: 45671800, v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  

 

 

11. Žádost o zánik předkupního práva Novosady – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

 

 

Ing. MARTIN PROCHÁZKA – je to splnění podmínky, která vyplívá ze smlouvy. To 
předkupní právo, tak chce zrušit, každý majitel pozemku. Nejde tady v tomto procesu, cokoliv 

zautomatizovat? Třeba na základě vydání čísla popisného. 
STAROSTA – vznik a zánik věcného břemene schvaluje zastupitelstvo.  
Ing. MARTIN PROCHÁZKA – podnět na zastupitelstvo dá stavební úřad, aby majitel nemusel 
psát žádost.  
Ing. ANDREA STEJSKALOVÁ, vedoucí odboru regionálního rozvoje – oni mají kolaudační 
prohlídku a na základě které, pak napíší krátký e-mail a já vše nachystám do zastupitelstva. 
Smlouvy připravuje Mgr. Palátová.   
 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva k pozemkům p. č. 3483/131 a p. č. 
3483/154, vedených na LV 4847 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov, ve vlastnictví manželů 

 z důvodu splnění podmínky v kupní smlouvě. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

12. Kupní smlouva na výstavbu RD ul. Luční, Polánka – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 

starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 582/123, o výměře 1 011 m2 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova 

, za cenu 2 525 000 Kč včetně DPH, v předloženém znění a pověřuje starostu 
města podpisem smlouvy. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod pozemku p. č. 582/123, v k. ú. Polánka u Mor. 
Krumlova z evidence majetku Služeb města Moravský Krumlov do evidence Města 
Moravský Krumlov. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
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PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

13. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o nájmu a provozování vodovodů a kanalizací, Dodatek č. 2 
k Dohodě o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků provozně souvisejících 
vodovodů – předkládá Ing. Vojtěch Kocáb, místostarosta města 

 

 

Ing. VOJTĚCH KOCÁB – tady se jedná o dva dodatky.  Město si samo neprovozuje vodovody 

a kanalizace, proto se to předává do provozování Vodárenské. V jednom dodatku se jedná o 

vodovody v lokalitě Novosady, Nad Haltýři a Na Kačence, v Polánce ulice Luční a dálo o 
kanalizaci v lokalitě Novosady, Na Kačence a ulice Luční. Druhý dodatek je formální, tam bylo 
uvedeno špatné číslo za lomítkem.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Dodatku č. 2 Smlouvy o nájmu a provozování 
vodovodů a kanalizací se společností VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOSTÍ, a. s., IČ 
49455842, se sídlem Soběšická 820/156, Lesná, 638 00 Brno, divize Třebíč, ul. Kubišova 
1172, 674 01 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Dodatku č. 2 Dohody o úpravě vzájemných práv  
a povinností vlastníků provozně souvisejících vodovodů se společností VODOVODY A 

KANALIZACE, IČ 60418885, se sídlem Kubišova 1172/11, Třebíč v předloženém znění 
a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 

Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB 
Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
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PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

14. Korespondence  

 

a) Žádost o podporu – Ing. Marta Šťastná, ředitelka hospice na Svatém Kopečku 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost o podporu subjektu: Hospic na Svatém 
Kopečku, IČ 73634671. 

 

15. Různé 

 

DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU RŮZNÉ. 
 

16. Diskuze 

 

17. Závěr 
 

Pan starosta ukončil jednání v 16:55 hodin 

 

Zapisovatelé:  

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová  
 

 

                   ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 
        ……………………………….. 

        Ing. Lenka Dobešová 

 

 

…………………………………..   
                Mgr. Tomáš Striegler  
 

V Moravském Krumlově, dne 16. 11. 2022 
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………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Ing. Vojtěch Kocáb 

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


